
Zápisnica č. 1/2023 zo zasadnutia 

Komisia športu a voľnočasových aktivít  

pri MZ Mestskej časti Bratislava – Vajnory 

konanej dňa 6.3.2023 v budove MČ Vajnory. 

 

 

Prítomní členovia: p.Vajda, p.Besedová, p.Meško, p.Darnadi, p.Jakubáč, p.Reháková, p.Zeman, 

p.Mešková, p.Hudcovský 

 

Ospravedlnení členovia: p.Graňák 

Neprítomný členovia bez udania dôvodu: 0 

Tajomník:  Matej Farbula 

Verejnosť: 

PROGRAM: 

1. Začiatok rokovania. 

2. Návrh a schválenie programu rokovania. 

3. Vyhodnotenie žiadostí o poskytnutie dotácie pre rok 2023. 

4. Rôzne. 

 

 

K bodu 1.:  

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal predseda komisie p.Vajda spolu s predsedníčkou 

komisie kultúry p.Meškovou. 

 

 

K bodu 2. : 

Program zasadnutia bol schválený bez pripomienok. 

 

K bodu 3.: 

Komisia prerokovala žiadosti o pridelenie dotácií a navrhuje dotácie organizáciám rozdeliť 

nasledovne: 

Futbalový klub Vajnory: 10000€ 

Poľovnícka spoločnosť Vajnory: 800€ 

Hádzanársky klub Vajnory: 4500€ 

EDUdrama: 1250€ 

Združenie Kresťanských seniorov Slovenska, klub Vajnory: 500€ 



ZO JDS vo Vajnoroch: 600€ 

Vajnorský vinohradnícky spolok: 1500€ 

Vajnorský okrášľovací spolok: 2400€ 

Slovenský skauting: 1000€ 

Podobenka z Vajnor: 2500€ 

Vinohradnícky spolok Vajnory: 750€ 

Klub rodičov a detí – Vajnory: 900€ 

 

Hlasovanie prebehlo jednohlasne za, komisia odporúča miestnemu zastupiteľstvu schváliť 

dotácie, ako je uvedené.  

 

K bodu 4. : 

Predseda komisie  p.Vajda informoval o pripravovanom Ihrisku na ZŠ Kataríny Brúderovej. 

Povrch na novom ihrisku bude čo najviac multifunkčný, aby vedel slúžiť viacerým športom.  

Pani Molnárová mala otázku, prečo hádzanári nepublikujú dlhšiu dobu do noviniek. Odpoveď 

pána Darnadiho bola, že vedia o danom probléme. Aktuálne už určili človeka , ktorý bude 

pridávať články do Vajnorských noviniek. 

Otázka od pani Pokrivčákovej, či už futbalisti vedia povedať bližšie informácie ohľadom 

programu pri výročí futbalového klubu. Odpoveď pána Meška bola, že aktuálne ešte nechcel 

povedať viac informácii. Informáciou ktorú v daný deň mohol poskytnúť bolo, že bude jeden 

tím z Vajnorských legiend, ktoré prebojovali Vajnory v roku 2015 do tretej ligy. 

 

 

Róbert Vajda 

predseda komisie 

 

 

Zapísal: Matej Farbula – tajomník komisie, 

V Bratislave 6.3.2023 

 


